
Protokół z posiedzenia nr X Rady Dzielnicy Czuby Północne 
w dniu 20.03.2024 r.

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Czuby Północne - ul. Kaczeńcowa14, Lublin 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1800

Przewodnicząca obrad: Grażyna Stadnik

Protokolant obrad: Dariusz Jaremek

Porządek obrad - (zgodny z porządkiem przekazanym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu):
1. Otwarcie posiedzenia, powitanie zaproszonych gości i stwierdzenie prawomocności 

posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z IX posiedzenia Rady Dzielnicy z dnia 15 lutego 2024 r.
4. Udzielenie głosu zaproszonym gościom.

Dyskusja w sprawie organizacji ruchu drogowego na ul. Szaserów i Hetmańskiej
5. Informacja Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

pomiędzy posiedzeniami.
6. Zapoznanie zebranych z pismami, jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy po 

15 lutym 2024
7. Opracowanie pism do jednostek organizacyjnych UM i innych.
8. Dyskusja i sprawy wniesione.
9. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Rady Dzielnicy
10. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1) Otwarcie posiedzenia

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: „Otwieram
obrady Rady Dzielnicy Czuby Północne”. Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności,
że w posiedzeniu uczestniczy 13 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 2) Przyjęcie porządku obrad.
Przewodnicząca  odczytała  przekazany  porządek  posiedzenia  i  zadała  pytanie,  czy  są

propozycje zmian porządku obrad. Nie było propozycji zmian.

Na posiedzenie o godz. 18:02 przybyła p. Karolina Kiełsznia oraz p. Agnieszka Skwarek. Od tej pory
liczba uczestników posiedzenia wynosiła 15 osób.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  zaproponowany  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został
przyjęty jednogłośnie: 15 głosami – ZA.

Porządek obrad posiedzenia w dniu 20.03.2024 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3) Przyjęcie protokołu obrad z IX posiedzenia Rady Dzielnicy z dnia 15.02.2024 r.
Przewodnicząca  zadała  pytanie  czy  wszyscy  zapoznali  się  z  przesłanym  protokołem

z IX posiedzenia  z poprzedniego zebrania  i  czy  są ewentualnie  uwagi  do tego protokołu.  Nikt  nie
zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie treść protokołu. Protokół przyjęto jednogłośnie
- 15 głosami ZA.

Protokół z posiedzenia nr IX z dnia 15.02.2024 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad. 4) Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
Na posiedzenie przybył Dyrektor Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością, p.

Marek Chmiel – Dzielnicowy Straży Miejskiej, p. Jarosław Pakuła – Radny Rady Miasta Lublin oraz
mieszkaniec os. Błonie.
Członkowie  Rady  Dzielnicy  oraz  przybyły  mieszkaniec  przedstawili  problem  z  blokowanymi
chodnikami w pobliżu ul. Szaserów, Hetmańskiej i okolicznych ulic.
E.  Szabała  zreferowała  Panu  Dyrektorowi  problem  permanentnego  parkowania  samochodów  na
nowym, wąskim chodniku przy ul. Hetmańskiej, za wjazdem na parking Dragonów 3, uniemożliwiając
pieszym  dojście  do  budynków  mieszkalnych.  Poinformowała  również,  że  na  nowo  utworzonym
przejściu  dla  pieszych  przy  ul.  Szaserów  również  parkują  samochody.  Zmusza  to  pieszych  do
chodzenia jezdnią, co stwarza zagrożenie w ruchu drogowym. Wnioskowała, by w tych obu miejscach
wymalować pasy lub osadzić słupki uniemożliwiające parkowanie w tych miejscach.
Głos  zabrał  również  w  tym  temacie  mieszkaniec  Osiedla  "Błonie",  który  zgłosił  potrzebę
wybudowania  przejścia  dla  pieszych  od  budynku  Dragonów 14  wzdłuż  ul.  Szaserów do  nowego
przejścia dla pieszych przy wjeździe do Biblio.

Na posiedzenie o godz. 18:15 przybył p. Grzegorz Majek. Od tej pory liczba uczestników posiedzenia
wynosiła 16 osób.

P. Dyrektor Arkadiusz Niezgoda zaproponował spotkanie się na miejscu, gdzie występują utrudnienia
gdyż ułatwiłoby to lepszą analizę problemu i wypracowanie rozwiązań. 
P.  Marek  Chmiel  omówił  planowane sprzątanie  terenów dzielnicy  przez  osadzonych.  Członkowie
Rady przedstawili również inne miejsca wymagające uprzątnięcia. 

Ad. 5) Informacje  Przewodniczącego  Rady  i  Zarządu  o  podjętych  działaniach  pomiędzy
posiedzeniami. 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych

przez niego oraz przez Przewodniczącą Rady pomiędzy posiedzeniami.

Wywiązała  się  dyskusja  na  temat  konieczności  zainstalowania  oświetlenia  na  ciągach  pieszych
w dzielnicy oraz na temat planu utworzenia nowego klubu dla seniorów na osiedlu Skarpa.

Ad 6) Zapoznanie zebranych z pismami, jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy
po 15 lutym 2024
Przewodnicząca  zadała pytanie czy wszyscy zapoznali  się z przesłanymi pismami i  czy jest

potrzeba ich ponownego odczytania. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby.

Ad. 7) Opracowanie pism do jednostek organizacyjnych UM i innych.

Pisma przygotowane przez p. Elżbietę Szabałę do:
 MOSiR – w sprawie boisk przy ul. Husarskiej.
 MOSiR – w sprawie skateparku przy ul. Husarskiej.
 Wydziału Inwestycji i Remontów – w sprawie realizacji zadania z Zielonego budżetu – projekt

Skwer seniorów i osób niepełnosprawnych
 Zarządu Dróg i Mostów w sprawie remontu schodów prowadzących od ul. Armii Krajowej na os.

Błonie
 Wydział Zieleni w sprawie usunięcia karpy drzewa przy ul. Rycerskiej

Pisma przygotowane przez Zarząd do:
 Prezydenta Artura Szymczyka – w sprawie wybudowania dodatkowego parkingu oraz poczekalni

przy Dworcu Zachodnim PKP w Lublinie
 Prezydenta Artura Szymczyka – w sprawie ponownej analizy wjazdu i wyjazdu do planowanego

parkingu na rogu ulic Filaretów i Jana Pawła II.

Przewodnicząca  Rady  Dzielnicy  odczytała  poszczególne  pisma.  Nikt  z  zebranych  nie  zgłosił
sprzeciwu ani uwag odnośnie zgody na wysłanie pism w przygotowanej treści.
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Ad. 8) Dyskusja i sprawy wniesione.

Członkowie  omawiali  potrzebę  zmian  organizacji  ruchu,  utworzenia  dodatkowych  przejść  przez  jezdnię,
ograniczania prędkości pojazdów na ulicach dzielnicy. Do tematu ustosunkował się p.  Arkadiusz Niezgoda.
Wyjaśnił kwestie, problemy, które często uniemożliwiają wykonywanie oczekiwanych zmian.

Na posiedzenie o godz. 18:50 przybył p. Radosław Skrzetuski Radny Rady Miasta Lublin.

Ad. 9) Ustalenie terminu następnego posiedzenia Rady Dzielnicy
Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała wstępną datę kolejnego posiedzenia na: 

10.04.2024 r. 
Propozycję przyjęto większością głosów.

Ad. 10) Zamknięcie posiedzenia
Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i o godz.

1931 zamknęła  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Czuby  Północne  wypowiadając  formułę:  „Zamykam
obrady Rady Dzielnicy Czuby Północne”.

Protokołował: Dariusz Jaremek
(imię i nazwisko)

Podpis sporządzającego protokół:    …………………………………….

Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a)
1) Lista obecności z X posiedzenia z dn. 20.03.2024 r.
2) Porządek obrad X posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne w dniu 20.03.2024 r.
3) Protokół z posiedzenia nr IX z dnia 15.02.2023 r.

Protokół zatwierdzony w dniu ……………………...……….….

Podpis Przewodniczącego obrad: ………………………………
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	Przebieg posiedzenia:

